

EAASDC 50 Years Ago / EAASDC vor 50 Jahren

Klaus Kietzmann
EAASDC Honorary Lifetime Member



From 2 to 4 September 1966 the 20th Annual EAASDC SD Convention (correlating with the Fall Round Up) took place in Ludwigshafen in the Friedrich-Ebert-Halle (drawing on the badge). It was organized by the Mannheim Mixers. 550 participants had been present *. Despite the name square dance convention the program offered also several hours round dance. At the board elections Kenneth M. & Ruth Peach from the Heidelberg Hoedowners had been elected for President, Rudi & Uschi Pohl were responsible for Publicity, Bill & Ethel Johnson took the office of the Editor.

In September 1966 (following the EAASDC Badge Banner) the Fröhlichen Tänzer (means Happy Dancers), first Hemer, latter Dortmund, got member of EAASDC (until October 1998). The new member organized immediately one year later the winter jamboree 1967.

*.Source/Quelle: EAASDC Archiv Jamborees & Meetings

Vom 2.-4. September 1966 fand die 20. jährliche EAASDC SD Convention (entspricht dem Fall Round Up) in Ludwigshafen in der Friedrich-Ebert-Halle (Umriss auf dem Badge) statt. Sie wurde von den Mannheim Mixers ausgerichtet. Es nahmen 550Tänzer teil*. Getanzt wurde am letzten Tag, dem Sonntag 4.9. abends noch bis 22.45 Uhr. Trotz des Namens Square Dance Convention standen auch mehrere Stunden Round Dance auf dem Programm. Bei den Neuwahlen des Boards wurden Kenneth M. & Ruth Peach von den Heidelberg Hoedowners zum President gewählt, Rudi & Uschi Pohl waren für Publicity zuständig, Bill & Ethel Johnson übernahmen das Amt des Editors.



Im September 1966 wurden (laut EAASDC Badge Banner) die Fröhlichen Tänzer, damals Hemer, später Dortmund, Mitglied der EAASDC (bis Oktober 1998). Das neue Mitglied organisierte gleich ein Jahr später die Winter Jamboree 1967.